
 

 

 

 

Dagsorden 

 

Der indkaldes til møde om  

Skolebestyrelsesmøde  

Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

 4. maj 2021 Skype-møde 15.30-17.30 

Deltagere 

Mette Jensen (formand) 

Britt Holm Hansen (forældrerepræsentant) 

Kim Dall Refsing (forældrerepræsentant) 

Maya Steensdatter Torp (forældrerepræsentant) 

Tine Roos (forældrerepræsentant) 

Joakim 8A (elevrådsrepræsentant) 

Thea L 9B (elevrådsrepræsentant) 

Christian Weber (medarbejder SFO) 

Nina Kulow (medarbejder) 

Carina Becker (medarbejder) 

Peter Vest Hansen (afdelingsleder) 

Allan Bech (indskolingsleder) 

Thomas Vindeløv (viceskoleleder)   

Susanne Runge Hartwigsen (skoleleder) 

Bemærkninger 

 

Afbud fra Thomas Vindeløv og Peter Vest 

Referat 
 

 

1. Godkendelser 
a. Referat. Referatet blev godkendt. 

b. Dagsorden. Dagsorden blev godkendt. 

 
2. Beslutninger: Afkortet skoledag for 4.-9. klasse   

4.-9. klasses lærere ønsker mulighed for co-

teaching igen næste skoleår, hvor begge 

klasselærere er sammen med klassen 1-2 

lektioner om ugen for at styrke trivsel og 

læring.  

Bestyrelsen har besluttet at ansøge 

 

Bakkeskolen 

 

Dato 4. maj 2021 

Udsendt af 

Susanne Runge Hartwigsen 

 

Afbud til 

Susanne Runge Hartwigsen 

Direkte telefon 79 79 77 75 

E-mail suhar@kolding.dk 
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forvaltningen om forkortet skoledag.  

Susanne går videre med det. 

 

 

  

3. Afgivelse af høringssvar: Ingen 
 

4. Emnedrøftelser: 
 

• Prøveafvikling sommeren 2021. Susanne 

orienterede om dette års prøveafvikling. Alle 

de skriftlige prøver er i år afhold klassevist, 

så vi kan overholde restriktionerne pga 

Covid-19.  

I år er der kun mundtlige prøver i dansk og 

engelsk. 

 

• Orientering om FABLAB v. Henrik Esager og 

Martin Bo Andreassen 

Henrik og Martin brænder virkelig for 

teknologiforståelse. Vi vil inden for 

rammerne udvikle teknologiforståelse på 

Bakkeskolen. Det ligger fint i tråd med 

skolens vision mht. elevernes opfindsomhed. 

Bestyrelsen ønsker at understøtte denne 

udvikling og vil gerne sætte på som 

temapunkt på et af de kommende møder. 

 

• Møderække og hyppighed næste år. Forslag 

om 5 møder à 3 timer. Ad hoc møder på 

Skype, hvis der skal laves høringssvar. 

Bestyrelsen evaluerede på mødeformen og 

nåede til enighed om at møderne fortsat 

afholdes ca hver 6. uge på tirsdage fra 

15.30-17.30 på TEAMS. Ved behov kan 

møderne forlænges til 3 timer. 

 

 

 

5. Nyt fra skolen 
a. Nyt fra formanden. Mette orienterede om brugernævnsmødet i 

april, som handlede om den nye skolepolitik. Børne- ungesynet 

blev tematiseret. Det fælles børne- ungesyn defineres i 

Kolding Kommunes skolepolitik således: Børn og unge gør det 

bedste de kan – og alle kan noget, men som skal defineres og 

udfoldes i samarbejde med de fagprofessionelle. 

b. Nyt fra eleverne  

c. Nyt fra skolen  

 

Planlægning af kommende skoleår 

Vi er i gang med fagfordelingen og planlægningen af næste skoleår. 

Skemaer sendes ud den 21. juni. 

Næste uge orienteres forældrene i kommende 7. årgang om 

klassesammenlægning. 

Der vil næste skoleår være morgenbånd fra 8.00-8.15, for at lave en 

fast struktur på skoledagens start. Lærerne har planlagt det konkrete 
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indhold sammen.  

Lærerne har planlagt de omlagte dage og fester, så de ligger i tråd 

med skolens vision fælleskab og opfindsomhed.  

Medarbejderne har givet udtryk for, at det har været rart at være 

fælles om udviklingen af skolen, selv om møderne har foregået 

online. 

 

Corona planlægning og information 

Corona har været et vilkår for os alle. Skolens hverdag har derfor 

været meget omskiftelig. Der har været løbende justeringer i forhold 

til nedlukning og den graduerede genåbning. Planlægning af skema, 

udezoner, toiletter og rengøring har fyldt meget. Vi gør alle, det 

bedste vi kan for at orientere forældre og medarbejdere, så snart det 

er muligt.   

 

Nye elever på Bakkeskolen 

78 spændte GLO-børn startede lige efter påske. De er faldet godt til 

på skole allerede. Børnene går selv ind med deres bagage og klarer 

det rigtig fint. Det er en god erfaring, vi tager med næste år.  

 

 

 

6. Evt.   

 

Skolebestyrelsesmøder 15.30-17.30 for skoleåret 2020-21 

 

8/6 Emne: Planlægge forældremøder og beretning  

 

 

 


